
 
Päijänteen rantaosayleiskaavan muutostyön hankinta ja valmistelun käynnistäminen 
 
KAAVTMK 12.02.2025 § 7  
  

Vuosien 2025-27 toiminta- ja taloussuunnitelmiin sisältyy Päijänteen 
rantaosayleiskaavojen uudistamistyö. Työtä on valmisteltu laatimalla 
hankkeesta sekä kaavoituksen että luontoselvityksen alustavat 
työohjelmat sekä pyytämällä ELY-keskuksen että museon lausunnot. 
Päijänteen ranta-alueiden kiinteistöjen kartoitustyö on tarkoitus 
tehdä omana työnä, kesätyöntekijöiden voimin. Hankkeen 
kustannuksista voidaa periä puolet kiinteistöjen omistajilta heidän 
saamien hyötyjen suhteessa. 
 
Kaavoitustyön tavoitteena on mm. 
 
- Sysmän rantojen käytön strategian huomioiminen. 
- Vanhentuneiden ranta-asemakaavojen kumoaminen ja  alueiden 

maankäytön järjestäminen osayleiskaavalla. 
- Kiinteistöjen rakennuskannan inventointi. 
- Kaavoissa olevien virheiden ja maankäytön muutosten 

korjaaminen. 
- Maanomistajien muuttuneiden tavoitteiden arviointi. 
- Muuttuneiden luonto- ja maisematietojen huomioiminen. 

 
Valmistelija Nimi: Matti Nikupeteri 
 Tehtävänimike: Maankäytön suunnittelija 
 Puh: 044 713 4554 
 Email: etunimi.sukunimi@sysma.fi 
 
Päätösehdotus Kaavoitustoimikunta esittää kunnanhallitukselle Päijänteen 

rantaosayleiskaavatyön hankinnan ja valmistelun käynnistämistä 
alustavien työohjelmien mukaan. 
 

Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
KH 24.02.2025 § 58    
48/10.02.02/2025    
 

Vuosien 2025-27 toiminta- ja taloussuunnitelmiin sisältyy Päijänteen 
rantaosayleiskaavojen uudistamistyö. Työtä on valmisteltu laatimalla 
hankkeesta sekä kaavoituksen että luontoselvityksen alustavat 
työohjelmat sekä pyytämällä ELY-keskuksen että museon lausunnot. 

 
Valmistelija Nimi: Matti Nikupeteri 
 Tehtävänimike: Maankäytön suunnittelija 
 Puh: 044 713 4554 
 Email: etunimi.sukunimi@sysma.fi 
 
Päätösehdotus Kunnanhallitus hyväksyy Päijänteen rantaosayleiskaavatyön 

hankinnan ja valmistelun käynnistämisen alustavien työohjelmien 
mukaan. 
 



Päätös Kunnanhallitus hyväksyi yksimielisesti ehdotuksen. 
 
Merkitään, että maankäytön suunnittelija Matti Nikupeteri esitteli 
asiaa kokouksessa. 


